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Protokół Nr XXXI/22 
z XXXI Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 25 lutego 2022 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1440 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 25 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Jerzy Laskowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył XXXI Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich radnych, Pana Starostę, Zarząd oraz 
pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 25 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników Starostwa stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z ogłoszonym stanem epidemii i 
koniecznością podjęcia działań ograniczających ryzyko zarażenia COVID-19, na podstawie art. 
15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z 
zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r., poz. 2095 z późn. zm.) sesja zostanie 
przeprowadzona w trybie zdalnym. 

W dniu 17 lutego na adresy mailowe radnych została wysłana informacja o zwołaniu sesji 
wraz z porządkiem obrad sesji, sprawozdaniami i projektami uchwał. Nie wpłynęły poprawki 
co do treści protokołu z XXVII sesji rady powiatu z 29 października 2021 roku i zgodnie 
z paragrafem 4 ustęp 1 statutu powiatu został on zatwierdzony.  

Zgodnie z art.15 ustęp 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (załącznik nr 3 do protokołu). Zmiany do 
przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy, wprowadzić może Rada 
Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
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Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. 
  

 Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku 
obrad? 

Pani Joanna Michalska zgłosiła zmianę w porządku obrad polegającą na 
wprowadzeniu do porządku obrad, po punkcie 7 – Pkt 8. Wyrażenie zgody na przyjęcie zadań 
z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. 
Ze względu na nieobecność Starosty związaną z wideokonferencją z Wojewodą przeniesiono 
również omówienie punktu 2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami po punkcie ósmym oraz pkt. 3. Interpelacje i zapytania radnych po punkcie 
dotyczącym Sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Pan Grzegorz Drozdowski jako Klub Radnych PO zgłosił zmianę w porządku obrad 
polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad punktu, po punkcie 9 - Pkt 10. Przyjęcie 
stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę, 
a tym samym odpowiednio zmieni się także numeracja pozostałych punktów. 

Pan Jerzy Laskowski postanowił, że ze względu na zaistniałą sytuację polityczną na 
świecie, punkt Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie agresji Federacji 
Rosyjskiej na Ukrainę, zostanie omówiony jako pierwszy. 

 
Pan Przewodniczący zarządził głosowania.  
 
Głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę w porządku obrad Sesji polegającą 

na wprowadzeniu do porządku obrad pkt pod nazwą „Wyrażenie zgody na przyjęcie zadań 
z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej”.  

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Abako, Lech Nitkowski 
 

Głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę w porządku obrad Sesji polegającą 
na przeniesieniu punktu pod nazwą „Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu 
w okresie między sesjami”. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
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PRZECIW (1) 
Marcin Frączek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (3) 
Andrzej Abako, Lech Nitkowski, Marian Piwcewicz 
 

Głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę w porządku obrad Sesji polegającą 
na przeniesieniu punktu pod nazwą „Interpelacje i zapytania radnych”.  

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Marcin Frączek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Abako, Lech Nitkowski 
 

Głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę w porządku obrad Sesji polegającą 
na wprowadzeniu do porządku obrad pkt pod nazwą „Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu 
w Olsztynie w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę” 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Abako 
 

Pan Przewodniczący odczytał zmieniony porządek obrad (załącznik nr 4 do 
protokołu). 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej 

na Ukrainę. 
3. Sprawy bezpieczeństwa w Powiecie Olsztyńskim 
– sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2021 

rok, 
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– sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie za 2021 rok, 
– sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie 

za  2021 rok. 
4. Udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 
5. Wyrażenie zgody na przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Warmińsko – Mazurskiej 

Regionalnej Organizacji Turystycznej w Olsztynie. 
6. Zmiany w składzie Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
7. Wyrażenie zgody na przyjęcie zadań z zakresu administracji rządowej związanych 

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. 
8. Rozpatrzenie skarg. 
9. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
 

Pkt 2. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie agresji Federacji 
Rosyjskiej na Ukrainę. 

 
Pan Przewodniczący odczytał projekt stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie 

agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę (załącznik nr 5 do protokołu).   

Pan Zbigniew Szczypiński zaproponował zmianę polegająca na usunięciu pierwszego 
akapitu i dopisaniu sformułowania Rada Powiatu w Olsztynie w pełni popiera stanowcze 
działania władz państwowych oraz wszystkich sił demokratycznych Rzeczypospolitej Polskiej 
na rzecz obrony niepodległości Ukrainy.  

Pan Jerzy Laskowski odczytał projekt stanowiska wraz ze zmianami. 
„Federacja Rosyjska dokonała kolejnej agresji na niepodległą Ukrainę. Rada Powiatu 

Olsztyńskiego stanowczo protestuje i potępia wszelkie działania Federacji Rosyjskiej 
wymierzone w niezależność i suwerenność Ukrainy. 

 Imperialna polityka Rosji była i jest śmiertelnym zagrożeniem dla jej sąsiadów: 
Ukrainy, Białorusi, Mołdawii, państw bałtyckich – Litwy, Łotwy i Estonii oraz dla Polski.  

Rada Powiatu w Olsztynie w pełni popiera stanowcze działania władz państwowych 
oraz wszystkich sił demokratycznych Rzeczypospolitej Polskiej na rzecz obrony niepodległości 
Ukrainy. 

W imieniu mieszkańców powiatu olsztyńskiego kierujemy do Narodu Ukraińskiego  
słowa solidarności i wsparcia. Deklarujemy pomoc dla Ukraińców broniących niepodległości 
swojego państwa.” 

Głosowanie w sprawie przyjęcie stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie 
agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski 
(zgłosił ustnie swój głos „za”), Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, 
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Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Abako 
 
 
Pkt 3. Sprawy bezpieczeństwa w Powiecie Olsztyńskim.  

 
Pan Jerzy Laskowski ze względów technicznych zmienił kolejność omawiania 

sprawozdań.  
– sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie, 
– sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie za 2021 rok, 
– sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2021 rok. 

 
Pan Jarosław Gryciuk - Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej 
w Olsztynie za 2021 rok (załącznik nr 6 do protokołu). 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, jakie są zapasy ropy w zasobach PSP i na jak długo to 
wystarczy? 

Pan Jarosław Wolak zapytał o przyczynę odejścia ze służby ośmiu strażaków oraz 
o zdarzenie jakie miało miejsce przy ulicy Łużyckiej (chodzi o spalenie dachu kamienicy).  

Pan Jarosław Gryciuk poinformował, iż oprócz tankowania doraźnego, na ulicy 
Niepodległości znajduje się zbiornik na paliwo, którego zapasy wystarczą do końca kwietnia. 
Jeśli chodzi o odejścia ze służby dotyczą one tylko i wyłącznie odejść na emeryturę. Odnośnie 
spalenia poddasza kamienicy przy ulicy Łużyckiej, to dochodzenie w tej sprawie prowadzi 
Komenda Miejska Policji w Olsztynie.   

 
Pan Piotr Koszczał - Komendant Miejski Policji w Olsztynie przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie za 2021 rok (załącznik nr 7 do 
protokołu). 

Pan Marian Piwcewicz zapytał o ilość wypadków spowodowanych przez pijanych 
kierowców i będących pod wpływem środków odurzających. Jakie są konsekwencje prawne, 
jeśli chodzi o sprawców tych wypadków? Radny zapytał również o nowy Posterunek 
w Stawigudzie. 

Pani Anna Klewiado powiedziała, że Komisariat w Dobrym Mieście ma zabezpieczone 
środki na dofinansowanie sporządzenia dokumentacji projektowej przeprowadzenia remontu 
budynku w Dobrym Mieście. Czy jest już wykonany kompletny projekt dokumentacji na ten 
remont, a jeśli tak, jaki jest plan jego realizacji? 

Pan Piotr Koszczał odpowiadając na pytanie odnośnie wypadków spowodowanych przez 
pijanych kierowców i tych pod wpływem narkotyków, powiedział, że to jest niewielka ilość. 
Zdecydowanie większy problem jest z kierowcami poruszającymi się z nadmierną prędkością. 
Są oni sprawcami ponad 70% wszystkich wypadków powodowanych przez kierowców. 
Kierowcy poruszający się pojazdami pod wpływem alkoholu zostają skazani prawomocnymi 
wyrokami, a ich wysokość zależy od sądu. Odnośnie remontu budynku komisariatu w Dobrym 
Mieście projekty zostały już wykonanie. Na ten cel przeznaczone są również środki KGP, ale 
sprawami remontowymi zajmuje się Komenda Wojewódzka. Komendant stwierdził, iż w tym 
roku remont ten powinien być zrealizowany. Pan Koszczał odniósł się również do obsady 
posterunku w Stawigudzie i Dywitach, twierdząc, iż dopóki nie wrócą policjanci ze szkoleń, 
kursów nie może sobie pozwolić na przeniesienie ich na stałe do tych posterunków. Na chwilę 
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obecną nastąpiło oddelegowanie policjantów z pionu prewencji, którzy będą patrolowali ulice 
miasta na rzecz tych posterunków.  

Pan Marcin Frączek zapytał o plany budowy Posterunku w Jezioranach. 
Pan Piotr Koszczał powiedział, że jest w planach budowa Posterunku w Jezioranach. Jest 

przygotowane miejsce i dokumentacja projektowa. Czekamy tylko na uruchomienie środków 
i zapewne w ciągu 1,5 roku ten posterunek stanie. Posterunek przewidziany jest na 12-osobową 
załogę.  

 
Pan Zbigniew Załuski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego za 2021 rok (załącznik nr 8 do protokołu). 
Pan Stanisław Trzaskowski stwierdził, iż na podstawie ostatnich zdarzeń pogodowych 

należy wypracować system, który będzie informował mieszkańców m.in. o skutkach jakie 
zaistniały np. po przejściu wichury (określenie czasu na jaki zostanie wstrzymana dostawa 
prądu). Radny poruszył również temat współpracy z Zarządem Dróg Wojewódzkich.  

Pan Andrzej Abako stwierdził, że jeśli chodzi o nagłe zdarzenia pogodowe, które miały 
miejsce w ostatnim czasie i związane z tym czasowe braki prądu w gminach, to decydującą rolę 
na tych terenach odgrywa wójt i burmistrz. Funkcjonuje tam zarzadzanie kryzysowe, które 
odpowiada za to, co dzieje się lokalnie na terenie danej gminy.  

Pan Stanisław Trzaskowski stwierdził, że to powiat powinien sygnalizować problem, 
zwłaszcza wtedy, gdy sytuacja kryzysowa dotyczy obszaru paru gmin.  

Pani Iwona Plaskota powiedziała, że jest dostępna aplikacja „lokalni nadawcy blisko”, 
gdzie można znaleźć wiele informacji. W sytuacji, kiedy były masowe braki w dostępie energii 
elektrycznej Energa Operator informowała o wszystkich zakłóceniach z tym związanych. 

 
 

Pkt 4. Udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – 
Mazurskiego. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawieni projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-
Mazurskiego (druk nr 235).  

Pan Andrzej Abako poinformował, iż Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w Brukseli prowadzone jest od 5 września 2003 r. Potrzeba powołania biura była 
zgłaszana przez powiaty i gminy regionu. Celem w/w jednostki budżetowej jest informowanie 
samorządów powiatowych o przepisach prawnych, procedurach i decyzjach zapadających w 
organach UE, bieżące informowanie o programach, zapowiedziach zmian w unijnych 
programach finansowych i funduszach, promocja powiatu w instytucjach Unii Europejskiej, 
pozyskiwanie partnerów do programów unijnych, organizowanie wizyt i spotkań w Brukseli.   

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 Pan Marian Piwcewicz zapytał o korzyści z tytułu utrzymania tego Biura? 
 Pan Andrzej Abako powiedział, że był w tym Biurze i jest ono wielofunkcyjne. 
W kamienicy jest jedno piętro i jest tam 5 biur – wszystkich 5 regionów części wschodniej 
Polski. Bezpośredni kontakt z Unią Europejską sprawuje Marszałek województwa Warmińsko-
Mazurskiego, który negocjuje z instytucjami unijnymi różnego rodzaju środki finansowe, 
przeznaczenie tych środków, czy inne umowy. Zdaniem Pana Starosty są z tego korzyści, 
chociażby ostatnie tj. wynegocjowane przez marszałka ponad 20 mln złotych przeznaczone na 
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szpitale. Poprzez biuro marszałek ma tzw. „ramię” do wspierania swoich działań w różnych 
instytucjach unijnych.   
 Ponieważ więcej głosów nie było Pan Przewodniczący zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Joanna Michalska 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
 Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-
Mazurskiego. 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marian Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (2) 
Lech Nitkowski, Artur Wrochna 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/317/2022 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

Załącznik nr 9 
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Pkt 5. Wyrażenie zgody na przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Warmińsko – 
Mazurskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w Olsztynie. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Wojciecha Szalkiewicza o uzasadnienie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Warmińsko – 
Mazurskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w Olsztynie (druk nr 236). 

Pan Wojciech Szalkiewicz poinformował, iż celem działalności Stowarzyszenia 
Warmińsko-Mazurska Regionalna Organizacja Turystyczna (W-M ROT) jest realizacja zadań 
związanych z promocją turystyczną regionu poprzez: kumulowanie środków finansowych na 
rzecz rozwoju turystyki, budowę wizerunku regionu jako atrakcyjnego turystycznie, tworzenie 
płaszczyzny współpracy pomiędzy podmiotami. Środki na ten cel pochodzą ze składek 
członkowskich, grantów pozyskiwanych z konkursów dla organizacji pozarządowych oraz 
dotacji celowych z POT. Roczny budżet stowarzyszenia wynosi około miliona złotych. 

Oprócz Urzędu Marszałkowskiego członkami ROT-u są m.in., Powiat Giżycki, Powiat 
Ostródzki, Gmina Miejska Iława, Gmina Miejska Lidzbark Warmiński, osiem lokalnych 
organizacji turystycznych (w tym Stowarzyszenie Dom Warmiński, którego członkiem jest 
także Powiat Olsztyński), kilkadziesiąt NGO-sów, podmiotów gospodarczych branży 
turystycznej i instytucji kultury. Udział Powiatu w tym stowarzyszeniu umożliwi szerszą, 
zarówno w zakresie finansowym, jak i rzeczowym, realizację projektów promocyjnych 
starostwa, jak i zadań wspólnych realizowanych przez członków Stowarzyszenia Szlak Świętej 
Warmii. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Warmińsko – Mazurskiej 
Regionalnej Organizacji Turystycznej w Olsztynie. 

Pani Krystyna Szter powiedziała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jego przyjęcie bez 
poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz zgłosił wątpliwości, jeśli chodzi o inwestowanie w ten projekt. 
Pan Stanisław Trzaskowski stwierdził, że bardziej celowe byłoby przystąpienie 

Szlaku Świętej Warmii to tego stowarzyszenia. Zapytał również, czy Powiat przystępuje do 
stowarzyszenia jako członek zwyczajny, nadzwyczajny, czy honorowy? 

Pan Andrzej Abako powiedział, że to organizacja zgłosiła się do nas z propozycją 
przystąpienia. Jest to dla nas szansa, aby promować na szerszą skalę nasz Powiat. 
Przystępujemy do stowarzyszenia jako członek zwyczajny. Mamy również zagwarantowane 
miejsce w zarządzie. 

 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie 

wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie projektu uchwały 
bez poprawek.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Stanisław Trzaskowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (3) 
Lech Nitkowski, Zbigniew Szczypiński, Jacek Szydło 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Warmińsko – Mazurskiej 
Regionalnej Organizacji Turystycznej w Olsztynie. 
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Stanisław Trzaskowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (2) 
Lech Nitkowski, Marian Piwcewicz 

 
Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/318/2022 w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Warmińsko – Mazurskiej 
Regionalnej Organizacji Turystycznej w Olsztynie. 

Załącznik nr 10 
 
 
Pkt 6. Zmiany w składzie Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w 
Biskupcu. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu przez Pana Starostę.  
Pan Andrzej Abako powiedział, że w dniu 10 lutego  2022 roku Wojewoda 

Warmińsko –Mazurski zwrócił się do Zarządu Powiatu w Olsztynie z prośbą o zmianę 
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przedstawiciela Wojewody Warmińsko – Mazurskiego w Radzie Społecznej Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu, z Pana Tomasza Gogoła na Pana Krzysztofa 
Narwojsza. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
Pana Waldemara Jodko o zabranie głosu. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jeszcze inne głosy w dyskusji? 
 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (3) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jarosław Wolak 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji został przyjęty większością 
głosów. 

 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Wrochna 
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BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/319/2022 zmieniającą 
uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu. 

Załącznik nr 11 
 
 
Pkt 7. Wyrażenie zgody na przyjęcie zadań z zakresu administracji rządowej związanych 
z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej.  

 
Pan Jerzy Laskowski zarządził 15 minutową przerwę, aby Komisja Spraw 

Społecznych zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Olsztyński 
niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem 
kwalifikacji wojskowej.  

Po zakończonej przerwie Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Zbigniewa Załuskiego 
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Olsztyński niektórych 
zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji 
wojskowej.  

Pan Zbigniew Załuski powiedział, iż Wojewoda Warmińsko - Mazurski zwrócił się do 
Starosty Olsztyńskiego z propozycją zawarcia porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi 
Olsztyńskiemu zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem 
kwalifikacji wojskowej polegających na: 

1) zawieraniu z podmiotami leczniczymi, lekarzami prowadzącymi indywidualne 
specjalistyczne praktyki lekarskie lub grupowe praktyki lekarskie oraz z psychologami, 
umów na przeprowadzanie badań specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz 
obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej, 

2) pokrywaniu kosztów wykonania badań specjalistycznych i obserwacji szpitalnej osób 
stawiających się do kwalifikacji wojskowej, 

3) wypłacaniu wynagrodzeń za udział w pracy powiatowej komisji lekarskiej, 
4) rozliczeniu przyznanej dotacji i przesłaniu sprawozdania z jej wykorzystania.  

Po przyjęciu zadania Powiat Olsztyński, na podstawie zawartego porozumienia, 
otrzymywał będzie w formie dotacji celowej środki finansowe na pokrycie kosztów wykonania 
badań specjalistycznych i obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji 
wojskowej oraz na wynagrodzenie dla Powiatowej Komisji Lekarskiej. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
Pana Waldemara Jodko o zabranie głosu. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jeszcze inne głosy w dyskusji? 
 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Olsztyński niektórych zadań z zakresu administracji 
rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Jan Dowgielewicz, Ewa Dutka, Marcin Frączek, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (6) 
Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Janusz 
Radziszewski, Zbigniew Szczypiński 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji został przyjęty większością 
głosów. 

 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w  sprawie przyjęcia przez Powiat Olsztyński niektórych zadań z zakresu administracji 
rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (3) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/320/2022 w sprawie przyjęcia 
przez Powiat Olsztyński niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych 
z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. 

Załącznik nr 12 
 
 
Pkt 8. Rozpatrzenie skargi. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

o przedstawienie skarg, które radni otrzymali drogą e-mailową.  
Pani Iwona Plaskota poinformowała, iż zgodnie z art. 229 pkt 4 ustawy z dnia 

14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego skargi na działalność Starosty 
rozpatruje rada powiatu. 



13 
 

W dniu 25 stycznia 2022 r. do Rady Powiatu w Olsztynie wpłynęła skarga pani D. P., 
reprezentowanej przez pełnomocnika pana P. M., na działalność Starosty Olsztyńskiego.  

Skarga dotyczyła działań Starosty, jako organu prowadzącego postępowanie 
administracyjne z zakresu budownictwa. Skarżąca zarzuciła Staroście naruszenie art. 61 § 4 
Kodeksu postępowania administracyjnego, czyli niezawiadomienie osób będących stronami 
w postępowaniu o jego wszczęciu. Zdaniem skarżącej jest to niewątpliwe zaniechanie organu.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olsztynie skierował skargę do rozpatrzenia przez 
Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Komisja rozpatrywała skargę na posiedzeniu w dniu 18 lutego 2022 r. Zapoznała się z 
jej treścią oraz wyjaśnieniami Starosty Olsztyńskiego. Komisja ustaliła, że w dniu 2 grudnia 
2021 r. do Starostwa Powiatowego w Olsztynie wpłynął wniosek pana P. M., działającego z 
upoważnienia inwestora – Pani D. P. w sprawie zmiany pozwolenia na budowę z dnia 
16 kwietnia 2021 r. W postępowaniu administracyjnym ustalono, że obszar oddziaływania  
projektowanych zmian ujętych we wniosku Pani D. P. obejmuje jedynie nieruchomość 
inwestora, zatem jedyną stroną postępowania jest sam inwestor. W takim przypadku organ nie 
zawiadamia inwestora o wszczęciu postępowania, gdyż uważa to za bezprzedmiotowe. Trudno 
bowiem uznać, iż inwestor nie posiada wiedzy o złożonym przez siebie wniosku. Bez znaczenia 
jest tu fakt, że inwestor działa przez pełnomocnika. Zgodnie z art. 40 § 2 k.p.a. jeżeli strona 
ustanowiła pełnomocnika, pisma doręcza się pełnomocnikowi. Tak więc w przypadku 
ustanowienia pełnomocnika, co ma miejsce w przypadku wniosku Pani D. P., wszystkie pisma 
kierowane są do pełnomocnika.  

W związku z powyższym, Komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała, że skarga pani 
D. P., złożona przez pełnomocnika pana P. M., na działalność Starosty Olsztyńskiego jest 
bezzasadna. W związku z powyższym Pani Plaskota poprosiła o przyjęcie projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie? Wobec braku 
głosów Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały. Następnie zarządził głosowanie w sprawie 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (3) 
Lech Nitkowski, Zbigniew Szczypiński, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/321/2022 w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego. 

Załącznik nr 13 
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Pani Iwona Plaskota poinformowała, iż w dniu 31 stycznia 2022 r. do Rady Powiatu 

w Olsztynie wpłynęła skarga pani K. K., reprezentowanej przez pełnomocnika pana P. M., na 
działalność Starosty Olsztyńskiego.  

Skarga dotyczyła działań Starosty, jako organu prowadzącego postępowanie 
administracyjne z zakresu budownictwa. Skarżąca zarzuciła Staroście bezprawne, nie mające 
pokrycia w przepisach prawa budowlanego, zatrzymanie przez organ jednego egzemplarza 
projektu budowlanego, jako załącznika do postanowienia o uzupełnieniu braków 
w dokumentacji projektowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olsztynie skierował skargę do rozpatrzenia przez 
Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Komisja rozpatrywała skargę na posiedzeniu w dniu 18 lutego 2022 r. Zapoznała się 
z jej treścią oraz wyjaśnieniami Starosty Olsztyńskiego.  

Komisja ustaliła, że w dniu 30 grudnia 2021 r. do Starostwa Powiatowego w Olsztynie 
wpłynął wniosek pana P. M., działającego z upoważnienia inwestora – pani K. K., w sprawie 
wydania pozwolenia na budowę budynku letniskowego z urządzeniami i infrastrukturą. Po 
analizie załączonej do wniosku dokumentacji projektowej organ, w drodze postanowienia, 
nałożył na wnioskodawcę obowiązek usunięcia stwierdzonych nieprawidłowości 
w dokumentacji, zatrzymując jeden z trzech egzemplarzy projektu budowlanego, jako materiał 
dowodowy w przedmiotowej sprawie. Zatrzymanie jednego egzemplarza projektu jest zgodne 
z art. 77 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego, ponieważ organ jest obowiązany w 
sposób wyczerpujący zebrać i rozpatrzyć cały materiał dowodowy. Dowodem w niniejszej 
sprawie jest m. in. projekt budowalny zawierający błędy. Projekt budowlany, jako załącznik do 
postanowienia stanowi pewną całość i razem tworzą akt urzędowy. Brak w aktach sprawy 
wszystkich dokumentów utrudniłby, a często wręcz uniemożliwiłby, wykonanie kontroli 
prawnej, zwłaszcza w przypadku wniesienia odwołania od ww. decyzji. Wtedy organ jest 
zobowiązany do przekazania całości akt sprawy (wraz z projektem budowlanym zawierającym 
błędy) do organu II instancji. 

Dopuszczalność takiego postępowania organu potwierdzają decyzje Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego i pismo Głównego Urzędu Nadzoru Budowlanego.  

W związku z powyższym, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że skarga pani 
K. K., złożona przez pełnomocnika pana P. M., na działalność Starosty Olsztyńskiego jest 
bezzasadna. W związku z powyższym Pani Plaskota poprosiła o przyjęcie projektu uchwały w 
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego bez poprawek 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie? Wobec braku 
głosów Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Marcin Frączek, Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (3) 
Lech Nitkowski, Zbigniew Szczypiński, Jacek Szydło 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/322/2022 w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego. 

Załącznik nr 14 
 

Pani Iwona Plaskota poinformowała, iż w dniu 31 stycznia 2022 r. do Rady Powiatu 
w Olsztynie wpłynęła skarga pani I. M., reprezentowanej przez pełnomocnika pana P. M., na 
działalność Starosty Olsztyńskiego.  

Skarga dotyczyła działań Starosty, jako organu prowadzącego postępowanie 
administracyjne z zakresu budownictwa. Skarżąca zarzuciła Staroście: 

- naruszenie art. 61 § 4 Kodeksu postepowania administracyjnego, czyli 
niezawiadomienie osób będących stronami w postępowaniu o jego wszczęciu. Zdaniem 
skarżącej jest to niewątpliwe zaniechanie organu, 

- bezprawne, nie mające pokrycia w przepisach prawa budowlanego, zatrzymanie przez 
organ jednego egzemplarza projektu budowlanego, jako załącznika do postanowienia 
o uzupełnieniu braków w dokumentacji projektowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olsztynie skierował skargę do rozpatrzenia przez 
Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Komisja rozpatrywała skargę na posiedzeniu w dniu 18 lutego 2022 r. Zapoznała się 
z jej treścią oraz wyjaśnieniami Starosty Olsztyńskiego. Komisja ustaliła, że w dniu 30 grudnia 
2021 r. do Starostwa Powiatowego w Olsztynie wpłynął wniosek pana P. M., działającego z 
upoważnienia inwestora – pani I. M. w sprawie wydania pozwolenia na budowę budynku  
jednorodzinnego z urządzeniami i infrastrukturą. W postępowaniu administracyjnym ustalono, 
że obszar oddziaływania wniosku pani I. M. obejmuje jedynie nieruchomość inwestora, zatem 
jedyną stroną postępowania jest sam inwestor. W takim przypadku organ nie zawiadamia 
inwestora o wszczęciu postępowania, gdyż uważa to za bezprzedmiotowe. Trudno bowiem 
uznać, iż inwestor nie posiada wiedzy o złożonym przez siebie wniosku. Bez znaczenia jest tu 
fakt, że inwestor działa przez pełnomocnika. Zgodnie z art. 40 § 2 k.p.a. jeżeli strona ustanowiła 
pełnomocnika, pisma doręcza się pełnomocnikowi. Tak więc w przypadku ustanowienia 
pełnomocnika, co ma miejsce w przypadku wniosku Pani I. M., wszystkie pisma kierowane są 
do pełnomocnika.  

Po analizie załączonej do wniosku dokumentacji projektowej organ, w drodze 
postanowienia, nałożył na wnioskodawcę obowiązek usunięcia stwierdzonych 
nieprawidłowości w dokumentacji, zatrzymując jeden z trzech egzemplarzy projektu 
budowlanego, jako materiał dowodowy w przedmiotowej sprawie. Zatrzymanie jednego 
egzemplarza projektu jest zgodne z art. 77 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego, 
ponieważ organ jest obowiązany w sposób wyczerpujący zebrać i rozpatrzyć cały materiał 
dowodowy. Dowodem w niniejszej sprawie jest m. in. projekt budowalny zawierający błędy. 
Projekt budowlany, jako załącznik do postanowienia stanowi pewną całość i razem tworzą akt 
urzędowy. Brak w aktach sprawy wszystkich dokumentów utrudniłby, a często wręcz 
uniemożliwiłby, wykonanie kontroli prawnej, zwłaszcza w przypadku wniesienia odwołania 
od ww. decyzji. Wtedy organ jest zobowiązany do przekazania całości akt sprawy (wraz 
z projektem budowlanym zawierającym błędy) do organu II instancji. 

Dopuszczalność takiego postępowania organu potwierdzają decyzje Wojewody 
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Warmińsko-Mazurskiego i pismo Głównego Urzędu Nadzoru Budowlanego. 
W związku z powyższym, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że skarga pani 

I. M., złożona przez pełnomocnika pana P. M., na działalność Starosty Olsztyńskiego jest 
bezzasadna. W związku z powyższym Pani Plaskota poprosiła o przyjęcie projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego bez poprawek 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie? 
Pan Marian Piwcewicz zapytał, czego dotyczą te nieprawidłowości w projekcie? 
Pan Marcin Frączek powiedział, że inwestor nie mógł przekazać 4 egzemplarzy 

projektantowi do poprawy.  
Pan Przewodniczący zaznaczył, iż w uchwale jest oczywista omyłka pisarska. 

W projekcie uchwały wpisana jest Pani I. P., a powinna być Pani I. M. Pan Laskowski zarządził 
głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 
Olsztyńskiego.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, 
Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (3) 
Lech Nitkowski, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/323/2022 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Olsztyńskiego. 
Załącznik nr 15 

 
 

Pani Iwona Plaskota poinformowała, iż w dniu 17 stycznia 2022 r. do Starostwa 
Powiatowego w Olsztynie, za pośrednictwem Warmińsko-Mazurskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Olsztynie, wpłynęło pismo pani M. Ch., które Urząd Wojewódzki uznał za 
skargę na działalność Starosty Olsztyńskiego. Starosta Olsztyński przekazał skargę 
Przewodniczącemu Rady Powiatu w Olsztynie, ten z kolei skierował ją do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji celem rozpatrzenia. 

Pismo pani M. Ch. dotyczy braku rozkładów jazdy na przystankach autobusowych 
w gminie Purda. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała pismo na posiedzeniu 
w dniu 18 lutego 2022 r. Zapoznała się z jego treścią oraz wyjaśnieniami przedłożonymi przez 
Powiatową Służbę Drogową w Olsztynie. 

Komisja uznała, że pismo pani M. Ch. jest w istocie skargą na pracownika Powiatowej 
Służby Drogowej w Olsztynie. Wobec powyższego, na podstawie art. 231 k.p.a. skargę należy 
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przekazać do rozpatrzenia według właściwości Dyrektorowi Powiatowej Służby Drogowej 
w Olsztynie. W związku z powyższym Pani Plaskota poprosiła o przyjęcie projektu uchwały 
w sprawie przekazania według właściwości skargi na działania pracownika Powiatowej Służby 
Drogowej w Olsztynie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. Wobec braku 
głosów Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
przekazania według właściwości skargi na działania pracownika Powiatowej Służby Drogowej 
w Olsztynie bez poprawek. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław 
Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin Frączek, Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (2) 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/324/2022 w sprawie 
przekazania według właściwości skargi na działania pracownika Powiatowej Służby 
Drogowej w Olsztynie 

Załącznik nr 16 
 
 
Pkt.9. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że w okresie od ostatniej zwyczajnej sesji Rady 
Powiatu w Olsztynie (28 stycznia 2022 r.) odbyły się 4 posiedzenia Zarządu Powiatu 
w Olsztynie. Efektem prac Zarządu są między innymi projekty uchwał, które są ujęte 
w porządku obrad sesji. 
Praca Zarządu objęła również poniższe zadania: 
Realizacja budżetu Powiatu: 

1) Zarząd Powiatu dokonał jednej zmiany w budżecie Powiatu na 2022 rok. 
Sprawy z zakresu ochrony zdrowia: 

1) Szpital Powiatowy w Biskupcu przedłożył Zarządowi Powiatu plan finansowo-
rzeczowy na rok 2022. 

Plan finansowy zakłada: 
a) przychody w wysokości 58.460.000 zł, 
b) koszty w wysokości 63.260.000 zł, 
c) stratę netto na koniec roku 2022 roku w wysokości 4.800.000 zł. 
2) Zarząd spotkał się z panią Martą Maciejewską, dyrektor Szpitala Powiatowego  

im. Jana Mikulicza w Biskupcu. W trakcie spotkania pani dyrektor przedłożyła 
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informacje  
na temat: 

- aktualnej sytuacji finansowej Szpitala, 
- przewidywanego finansowania Szpitala w roku 2022, 
- sytuacji kadrowej Szpitala. 

Pani Dyrektor poinformowała również, że Szpital w Biskupcu po raz kolejny otrzymał 
Certyfikat Akredytacyjny przyznawany przez  Ministerstwo  Zdrowia, który potwierdza 
spełnianie przez szpital standardów akredytacyjnych dla lecznictwa szpitalnego w zakresie 
stacjonarnych świadczeń zdrowotnych. 

3) Zarząd Fundacji Polskich Kawalerów Maltańskich w Warszawie „Pomoc Maltańska”  
wypowiedział z dniem 1 lutego 2022 r. umowę użyczenia budynku Szpitala 
Maltańskiego w Barczewie zawartej pomiędzy Powiatem Olsztyńskim a Fundacją 
Polskich Kawalerów Maltańskich (okres wypowiedzenia wynosi rok). Fundacja  
od dłuższego czasu zwracała uwagę, że środki z NFZ nie pokrywają potrzeb 
finansowych Maltańskiego Centrum Pomocy w Barczewie, przede wszystkim  
w zakresie rzeczywistych kosztów zakwaterowania i wyżywienia pacjentów. 
Jednocześnie podmiot prowadzący nie ma prawa pobierania żadnych opłat od rodziny 
pacjenta, czy gminy. Zarząd Powiatu zwrócił się do Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego z prośbą o zorganizowanie spotkania z udziałem m.in. Ministra Zdrowia, 
Dyrektora NFZ i Przewodniczącego Sejmowej Komisji Zdrowia, poświęconego temu 
tematowi. Istnieje potrzeba wypracowania rozwiązań o charakterze systemowym 
w zakresie finansowania tego typu placówek. 

4) Starosta Olsztyński spotkał się z dyrektorami wszystkich szpitali działających na terenie 
powiatu olsztyńskiego tj. Szpitala Powiatowego w Biskupcu, Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście i Maltańskiego Centrum Pomocy w Barczewie. 
Spotkanie dotyczyło podjęcia współpracy pomiędzy placówkami, między innymi 
w zakresie utworzenia wspólnej grupy zakupowej. 

Gospodarowanie mieniem Powiatu: 
W okresie między sesjami Zarząd Powiatu wydał: 

a) 1 postanowienie w sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, 

b) 2 opinie do realizacji inwestycji drogowych, 
c) 1 zgodę właścicielską na wycinkę drzew na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Olsztyńskiego. 
Sprawy oświatowe: 
1) Zarząd Powiatu zatwierdził rozliczenie dotacji przekazanych w roku budżetowym 2021 

szkołom i placówkom niepublicznym działającym na terenie Powiatu Olsztyńskiego.  
2) Zarząd Powiatu przyjął 11 sprawozdań merytoryczno-finansowych z realizacji zadań 

finansowanych lub współfinansowanych z budżetu Powiatu Olsztyńskiego w ramach 
Otwartego Konkursu Ofert 2021.   
 

Sprawy inwestycyjne: 
1) Zarząd Powiatu ustalił, że w ramach II i III Edycji Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych, zostaną złożone następujące wnioski: 
a) z puli, w której wartość dofinansowania nie może przekroczyć 65 mln zł – wniosek 

o dofinansowanie I etapu budowy nowej siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w Smolajnach, 
b) z puli, w  której wartość dofinansowania nie może przekroczyć 30 mln zł – wniosek 

o dofinansowanie II etapu  budowy Powiatowo-Gminnego Centrum Kultury i Edukacji 
Muzycznej w gminie Dywity, 
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c) z puli, w której wartość dofinansowania nie może przekroczyć 5 mln zł – wniosek  
o dofinansowanie przebudowy odcinka drogi powiatowej 1449N od skrzyżowania z drogą 
powiatową DP 1430N do granicy Olsztyna, 

d) w ramach specjalnej puli środków dla samorządów, w których funkcjonowały państwowe 
gospodarstwa rolne (III edycja): 

 wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1401N na odcinku Skolity – 
Gołogóra (Gmina Świątki), 

 wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej nr 1497N na odcinku Wysoka 
Dąbrowa – Kolno (Gmina Kolno). 

2) Kwota 7.35 mln zł trafi do Powiatu Olsztyńskiego z rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
Tym samym nasz samorząd stał się głównym beneficjentem środków przeznaczonych  
na zadania powiatów.  
Inwestycje obejmą: 
a) modernizację dróg: 
- w okolicach Tomaszkowa (gm. Stawiguda) 
- na odcinku Klebark Wielki – Klewki (gm. Purda) 
- na odcinku Barczewo – Mokiny (gm. Barczewo) 
- na skrzyżowaniu ulic Bartąskiej, Złotej, Stawigudzkiej w m. Jaroty (gm. Stawiguda) 
- na trasie Wójtówko – Modliny (zgodnie z porozumieniem z gm. Jeziorany; to była droga 
powiatowa przekształcona w drogę gminną). 
Dotacja pokryje 60-65% kosztów ww. inwestycji. Na liście rezerwowej tegorocznego FRD 
znajdują się jeszcze cztery wnioski złożone przez olsztyńskie starostwo. 
b) 28 przejść dla pieszych 
- 8 w gminie Stawiguda 
- 4 w Dywitach 
- 3 w Gietrzwałdzie 
- 3 w Dobrym Mieście 
- 3 w Jonkowie 
- 2 w Purdzie 
- 2 w Olsztynku 
- 1 w Biskupcu. 
Projekty zakładają m.in. wykonanie dojść do przejść z zastosowaniem rozwiązań dla osób 
niewidomych, nowoczesne ich oświetlenie, właściwe oznakowanie poziome i pionowe oraz 
montaż urządzeń/elementów bezpieczeństwa ruchu drogowego (mat antypoślizgowych  
lub wyniesionych przejść dla pieszych). Obejmują również remont nawierzchni dróg w okolicy 
pasów.  
Łączna wartość prac to 6,8 mln zł, z czego dofinansowanie z FRD to od 50-80% tej kwoty. 
 
Sprawy z zakresu promocji, kultury i sportu: 

1) Starosta jako członek Komitetu Honorowego Obchodów Roku Mikołaja Kopernika 
w 2023 roku wziął udział w pracach jury konkursu na logo Roku Mikołaja Kopernika; 
rozwiązanie konkursu odbyło się 19 lutego, czyli w 549. rocznicę urodzin wielkiego 
astronoma, we Fromborku. 

2) Trwają prace nad wydaniem książki pt. „Żydzi na Warmii”. Jej autorką jest Joanna 
Wańkowska-Sobiesiak, reportażystka, autorka kilkunastu, głównie o tematyce 
mniejszości narodowych na Warmii i Mazurach. Pracownicy ds. promocji pracują  
nad korektą i redakcją językową książki.  

3) Rozpoczęły się przygotowania do otwarcia sezonu w Powiatowej Galerii Sztuki 
„Synagoga” w Barczewie. Opracowywana jest wystawa na temat dawnej bożnicy oraz 
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przygotowywane nagrania lektorskie w czterech językach, do wykorzystania przy 
oprowadzaniu turystów. 

4) Przy wsparciu finansowym lub rzeczowym Powiatu odbyły się wydarzenia: 
- XXIV Wenta Dobroczynna Akcji Katolickiej Archidiecezji Warmińskiej, podczas której 
został wylicytowany lot nad Święta Warmią, wystawiony przez starostę olsztyńskiego. 
Wylicytowana kwota to 2312 zł. Środki z Wenty zasilą budżet budowy nowej siedziby 
Hospicjum „Palium” z Olsztyna. 
- Warsztaty dla rodzin w ramach akcji „Pomóż dziecku”. 
 
W najbliższym czasie odbędą się: 
- Bal Sportu i Biznesu – z podsumowaniem Plebiscytu na 10 Najpopularniejszych 
Sportowców Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz wręczeniem statuetki 
Najpopularniejszemu Sportowcowi Powiatu Olsztyńskiego 
- Koncert „Miłość i Piękno” (Sząbruk, 12 marca) 
- Gala Kobiet Sukcesu Warmii i Mazur (Biskupiec, 8 marca) 
- Spektakl „Trzy Siostry… pożegnanie z sadem” w ramach akcji charytatywnej Rotary Club 
Varmia na rzecz Polskiego Stowarzyszenia Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną  
w Biskupcu (Filharmonia Warmińsko-Mazurska w Olsztynie, 14 marca) 
- Wojewódzkie Mistrzostwa Kadetek w siatkówce 
- XII koncert charytatywny „Wspieramy Stypendium im. Marcina Antonowicza” 
- Muzyk Pierwsza Klasa 

 
 
Pkt 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że interpelacje na piśmie można składać 
w dowolnym momencie (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego interpelacje 
składa się na piśmie w sprawach zasadniczych dla powiatu). Od ostatniej sesji Rady Powiatu 
w Olsztynie wpłynęła: 

1) interpelacja radnego Marcina Frączka, która wpłynęła dnia 2 lutego 2022 r. dotycząca 
inwestycji, budowy Powiatowo-Gminnego Centrum Kultury i Edukacji Muzycznej 
w podmiejskiej gminie Dywity - odpowiedź została udzielona w terminie, 

2) interpelacja radnego Marcina Frączka, która wpłynęła dnia 10 lutego 2022 r. dotycząca 
Zespołu Szkół Rolniczych w Smolajnach – odpowiedź została udzielona w terminie 

3) interpelacja radnego Marcina Frączka, która wpłynęła dnia 16 lutego 2022 r. dotycząca 
informacji o Wydziale Informacji, Promocji i Rozwoju - trwa przygotowanie odpowiedzi 
na interpelację. 

4) interpelacja radnego Marcina Frączka, która wpłynęła dnia 18 lutego 2022 r. dotycząca 
zapraszania gości na sesje Rady Powiatu - trwa przygotowanie odpowiedzi na interpelację, 

5) interpelacja Pana Stanisława Trzaskowskiego, która wpłynęła 23.02.2022 roku, 
dotycząca przedstawienia wysokości podatku dochodowego odprowadzanego za pracowników 
zatrudnionych we wszystkich jednostkach organizacyjnych Powiatu łącznie ze starostwem 
w podziale na poszczególne gminy za rok 2020 i I połowę 2021 roku 

 Pan Przewodniczący poinformował również, że zapytania składa się na piśmie 
w sprawach aktualnych problemów powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym 
stanie faktycznym (zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). Od ostatniej sesji nie 
wpłynęły żadne zapytania.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania Starosty 
Olsztyńskiego? 
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Pan Marcin Frączek zapytał, czy w związku z wnioskiem o dofinansowanie I etapu 
budowy nowej siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w Smolajnach, Gmina Dobre Miasto 
przystąpiła do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego? Czy 
zostało podpisane szczegółowe porozumienie z Gminą Dywity w sprawie budowy Powiatowo-
Gminnego Centrum Kultury i Edukacji Muzycznej w gminie Dywity? Trzecie pytanie 
dotyczyło przejść dla pieszych, a mianowicie, czy są one wszystkie na obszarach 
zabudowanych? 

Pan Jarosław Wolak zapytał, jakie są plany na przyszłość, jeśli chodzi o Szpital 
Maltański w Barczewie? Kolejne pytanie dotyczyło Szkoły Rolniczej w Smolajnach, 
a mianowicie, ile i z jakich gmin pochodzą dzieci uczące się w tej szkole? 

Pani Krystyna Szter zapytała na jakim etapie jest dokumentacja drogi powiatowej 
od drogi nr 16 do Wipsowa w Gminie Barczewo i jaka jest perspektywa realizacji tego zadania.   

Pan Stanisław Trzaskowski zapytał o przewidywany termin rozpatrzenia wniosku 
dotyczącego budowy Szkoły Rolniczej w Smolajnach, w jakim terminie od momentu 
pozytywnego rozpatrzenia tego wniosku rozpocznie się realizacja tego zadania i jaki zakres 
tego zadania za tą kwotę będzie.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że jeśli chodzi o plan miejscowy, to Gmina Dobre 
Miasto już go opracowuje. Podpisaliśmy również odpowiednie porozumienie z Gminą o 
współfinansowanie po połowie  tego planu. Pan Starosta powiedział, że jeśli chodzi o wnioski 
składane do Polskiego Ładu, to powinny być one rozstrzygnięte w terminie miesiąca może 
dwóch. Plan powstanie za około rok czasu, ale żeby móc wykorzystać środki z Polskiego Ładu 
postanowiliśmy złożyć wniosek na tym etapie na modernizację i zamianę Domu Nauczyciela 
na Schronisko Młodzieżowe, żeby uruchomić około 40 miejsc noclegowych. Chcemy 
rozpocząć pracę na swoim obiekcie na terenie pałacowym.   

Jeśli chodzi o porozumienie z Gminą Dywity, to takie wstępne porozumienie zostało już 
podpisane. Natomiast w tej chwili trwa negocjowanie zapisów porozumienia zasadniczego. 

Odnośnie przejść dla pieszych, to my nie jesteśmy na etapie ocen, ale na etapie realizacji 
zadań. Mamy zgodę na ich realizację, więc znajdują się w miejscach do tego przystosowanych.  

Jeśli chodzi o wypowiedzenie umowy użyczenia budynku Szpitala Maltańskiego 
w Barczewie przez Zarząd Fundacji Polskich Kawalerów Maltańskich w Warszawie „Pomoc 
Maltańska”, to okres wypowiedzenia wynosi rok. Zarówno Powiat, jak i Wojewoda oraz Zarząd 
Fundacji Polskich Kawalerów Maltańskich w Warszawie „Pomoc Maltańska” pracują na tym, 
aby jak najszybciej znaleźć rozwiązanie z tej sytuacji. Pan Starosta wyraził nadzieję, iż jednak 
Zarząd Fundacji wycofa wypowiedzenie i nadal będą tam funkcjonować jak do tej pory.  

Odnośnie Szkoły w Smolajnach, to rozwija się ona bardzo dynamicznie. W tej chwili 
mamy wzrost uczniów i tak : w latach 2017-2018 (72 uczniów), 2018-2019 (88 uczniów), 2019-
2020 (136), 2020-2021 (153), obecnie-165 uczniów. Gminy, z których pochodzą uczniowie: 
Świątki, Stawiguda, Iława, Pasym, Barczewo, Wydminy, Olsztyn, Morąg, Bartoszyce, 
Gietrzwałd, Jeziorany, Nidzica, Górowo Iławeckie, Miłakowo, Purda, Pieniężno, Sępopol, 
Lidzbark Warmiński, Dywity, Orneta, Lubomino, Dobre Miasto, Jonkowo, Kiwity, Godkowo.  
 Odnośnie zapytania Pani Krystyny Szter, to niestety nie udało nam się podpisać umowy 
z wykonawcą. W tej chwili 4 marca będziemy otwierać przetarg i wtedy dowiemy się, jaka 
będzie kwota i czy mamy środki na realizację tego zadania.  

Jeśli chodzi o pytanie Pana Stanisława Trzaskowskiego, to Polski Ład ma określone 
terminy. Mamy nadzieję, że zostanie to w miarę szybko rozpatrzone, później jest pół roku na 
rozpoczęcie realizacji zadania, czyli ogłoszenie przetargu. Jeśli wszystko się uda, to będziemy 
mieli program funkcjonalno-użytkowy na ten budynek i zrobimy wszystko, aby służył naszej 
młodzieży. Później, jak wybudujemy obiekt w Smolajnach, to będzie wtedy służyło jako 
schronisko młodzieżowe.  
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Pan Stanisław Trzaskowski zaproponował, aby zorganizować spotkanie w sprawie 
Smolajn. Pan Trzaskowski zgłosił uwagi odnośnie remontu Domu Nauczyciela i jego 
funkcjonowania, jako szkolnego schroniska młodzieżowego.  

Pan Marcin Frączek zapytał, czyją własnością jest Dom Pielgrzyma i czy faktycznie 
składamy tak olbrzymi wniosek i chcemy budować internat w  tej chwili, czy opieramy się 
o kompleksowy układ szkoły plus internat i zaplecze w wraz ze stajnią.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że żeby nie tracić wniosku do Polskiego Ładu 
składamy wniosek na remont i rozbudowę Domu Nauczyciela. Dzięki temu uzyskamy miejsca 
na bursę szkolną. Żeby szkoła mogła się rozwijać potrzebne są rozwiązania dla uczniów. Pan 
Starosta powiedział, że ma wiele rzeczy, które chciałby realizować np. Poradnię 
Psychologiczno-Pedagogiczną, którą trzeba było wyprowadzić z Dobrego Miasta, ze względu 
na brak lokalu na tę Poradnię. Potrzeby są bardzo duże, jeśli chodzi o mieszkańców Dobrego 
Miasta, szczególnie dzieci, które potrzebują pomocy psychologiczno-pedagogicznej, jak 
również kwestii orzecznictwa. Muszą w tej chwili jeździć do Olsztyna na orzecznictwo i 
wszystkie inne sprawy. Niestety to tylko dlatego, że w 2018 roku otrzymaliśmy pismo, że 
możemy się tam wprowadzić do obiektu, na ulicę Olsztyńską 3. Jednak niedługo później 
okazało się, że nie możemy tam wejść, bo obiekt nie jest odebrany przez odpowiednie służby. 
Dlatego trwają negocjacje z obecnym burmistrzem o dostosowanie tego obiektu, aby można 
było prowadzić tam Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną.  

Odnośnie pytania Pana Frączka, to Pan Starosta zaznaczył, iż nie jest to Dom 
Pielgrzyma, a Dom Nauczyciel, który Powiat chce przekształcić w Szkolne Schronisko 
Młodzieżowe. 

Pan Stanisław Trzaskowski zapytał, czy jest wyłonione biuro planistyczne, które ma 
opracować lub opracowuje plan zagospodarowania przestrzennego odnośnie nowej siedziby 
w Smolajnach? 

Pan Marian Piwcewicz zgłosił wątpliwości odnośnie remontu Domu Nauczyciela.  
Pan Marcin Frączek poruszył problem dojazdu do wspomnianego obiektu lub 

uzyskania służebności. 
Pani Iwona Plaskota zaproponowała, żeby się spotkać i przeanalizować wszystkie 

propozycje odnoście budowy nowej siedziby w Smolajnach.  
Pan Andrzej Abako powiedział, że odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego 

podpisaliśmy porozumienie z burmistrzem na współfinansowanie planu zagospodarowania 
przestrzennego na terenie majątku Smolajny. Rada Miasta podjęła uchwałę o przystąpieniu do 
tego planu i w tej chwili urząd jest w trakcie procedury wyłaniania odpowiednich planistów.  

Pan Zbigniew Szczypiński zapytał o perspektywy pomocy Szpitalowi Maltańskiemu 
w Barczewie. Radny zapytał również, czy w spółce Fotowoltaika Gryźliny funkcjonuje 
zarówno prezes jak i prokurent? Jakie decyzje zostały podjęte w sprawie stanowiska 
zamiejscowego w Biskupcu odnośnie geodezji? Jaki jest stan rozmów na linii Powiat 
Olsztyński, a Archidiecezja Warmińska odnośnie Domu Nauczyciela? Radny poprosił 
o informację dotyczącą konkursu na stanowisko dyrektora Powiatowej Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Olsztynie? Czy jest pomysł na opiekę psychiatryczną dla 
naszych dzieci z domów dla dzieci z Powiatu Olsztyńskiego? 

Pan Andrzej Abako powiedział, że Maltańczycy co roku muszą znaleźć 1.000.000 zł 
na dołożenie do funkcjonowania tej działalności. Niestety obecnie mają problem z 
wygospodarowaniem takiej kwoty. Pan Starosta stwierdził, iż ma nadzieję na współpracę w tej 
kwestii z Panem Wojewodą. 

Odnośnie spółki Fotowoltaika Gryźliny, funkcjonuje tam stanowisko zarówno 
prokurenta i prezesa. Spółka ma w planach realizację wielu planów, a do tego potrzebny jest 
zespół, stąd te dwie osoby. Poza tym, powołanie prokurenta podyktowane było chorobą 
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prezesa, który przez bardzo długi okres czasu był chory i niezbędne było zastępstwo w celu 
realizacji zadań. 

Odnośnie geodezji Zarząd nie podjął jeszcze decyzji i będzie pracował nad tym na 
kolejnym posiedzeniu. W Biskupcu obsługiwane jest ok 6% wniosków, które w znacznej 
mierze są wysyłane on-line. Pracownik odchodzi na emeryturę i dlatego to miejsce pracy 
samoistnie się zwalnia. Nie zapadła jeszcze decyzja, czy ten etat pozostanie w Biskupcu, czy 
przeniesiemy go do Olsztyna.  

Jeśli chodzi o rozmowy z Kurią, to po ostatniej odpowiedzi Arcybiskupa w sprawie 
zamiany Domu Nauczyciela na stajnię, rozmowy nie są kontynuowane. Stajnię mamy 
w użytkowaniu do 2029 roku i do tego czasu musimy ją na tyle zabezpieczyć, aby nadawała się 
do użytkowania.  

Co do konkursu na dyrektora Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w Olsztynie, to wynika on z tego, że mija już 5-letni okres sprawowania funkcji dyrektora. 
Odnośnie pomocy psychologicznej dla dzieci, to staramy się rozwiązać ten problem. Przy 
Szpitalu w Biskupcu powstała Poradnia Psychologiczna. Pan Starosta powiedział, że chciałby 
stworzyć taką samą poradnię w Dobrym Mieście. W tym momencie mamy 500.000 zł z NFZ 
na taką poradnię.  

Pan Stanisław Trzaskowski zapytał, gdzie mieści się obecnie Poradnia Psychologiczna 
z Dobrego Miasta? 

Pan Andrzej Abako powiedział, że mieściła się przy ulicy Olsztyńskiej. Natomiast 
ograniczono nam powierzchnię do trzech pomieszczeń. Ze względu, iż musimy tam 
przechowywać różne materiały musieliśmy zadecydować, iż przenosimy orzecznictwo 
do Olsztyna. Część tej działalności jest prowadzona w Dobrym Mieście.  

Pan Stanisław Trzaskowski zaproponował, aby Starosta zwrócił się do MOPS-u 
dobromiejskiego, który otrzymał dwa duże budynki do dyspozycji. Na pewno znalazłyby się 
miejsca na tę poradnię.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że szukał miejsca na tę poradnię i jedyne, jakie było 
dostępne to budynek przy ulicy Olsztyńskiej 3. To miejsce jest najbardziej odpowiednie dla 
dzieci. Pomoc logopedyczna i inne są realizowane w Dobrym Mieście, a jedynie orzecznictwo 
w Olsztynie.  

 
 

Pkt 11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pan Przewodniczący poinformował, iż dnia 17 lutego 2022 roku wpłynęło 
postanowienie Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z 14 lutego 2022 r. prostujące z urzędu 
oczywistą omyłkę w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody Warmińsko-Mazurskiego znak: 
PN.4131.510.2021 z dnia 31 grudnia 2021 r. stwierdzającym nieważność załącznika 
do uchwały Nr XXVIII/294/2021 Rady Powiatu w Olsztynie z dnia 26 listopada 2021 r. 
w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2022 w następujący sposób: 
 w sentencji rozstrzygnięcia nadzorczego sformułowanie „ – 9 ust. 1 pkt 1 ppkt 1.1 lit. a),” 

zastępuje się sformułowaniem „ – 9 ust. 1 pkt 1 ppkt 1.1 lit. b),” w pozostałym zakresie 
treść sentencji pozostawia się bez zmian (załącznik nr 17). 

 
Pan Przewodniczący poinformował, iż w dniu 31 stycznia 2022 roku wpłynęło pismo 

Warmińsko-Mazurskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z dnia 26 stycznia 2022 r. 
informujące o dotacjach udzielonych w II półroczu 2021 r. (załacznik nr 18): 

 Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Wawrzyńca w Gryźlinach – 17.000,00 zł, 
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 Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Anny i św. Jerzego w Radostowie – 
40.000,00 zł, 

 Wspólnota Mieszkaniowa przy ul. Partyzantów 16 w Olsztynie – 30.000,00 
zł, 

 Parafia Polskokatolicka p.w. Dobrego Pasterza w Elblągu – 50.000,00 zł,  
 Wspólnota Mieszkaniowa przy ul. Kołłątaja 18 w Olsztynie – 25.000,00 zł, 
 Wspólnota Mieszkaniowa przy ul. Żeromskiego 8 w Olsztynie – 48.800,00 

zł, 
 Parafia Rzymskokatolicka Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi 

Panny w Orzechowie – 40.400,00 zł,  
 Parafia Rzymskokatolicka p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa 

w Wilkowie – 10.000,00 zł 
 Dom Zakonny w Barczewie, Prowincji św. Franciszka z Asyżu, Zakonu 

Braci Mniejszych – Franciszkanów w Polsce – 70.000,00 zł,  
 Parafia Rzymskokatolicka pw. Świętych Kosmy i Damiana w Świątkach – 

70.000,00 zł, 
 Wspólnota Mieszkaniowa przy ul. Okrzei 4 w Olsztynie – kwota 

29.793,29 zł.  
Warmińsko-Mazurski Wojewódzki Konserwator Zabytków poinformował o zwiększeniu 
kwoty udzielonej dotacji Wspólnocie Mieszkaniowej przy ul. Samulowskiego 6  w Olsztynie 
na zadanie pn.:Remont elewacji budynku przy ul. Samulowskiego (ostateczna  kwota dotacji 
505.000 zł) (załącznik nr 19). 

W dniu 8 lutego 2022 roku wpłynęło do Rady Powiatu pismo Polskiego Związku 
Wędkarskiego Okręg w Olsztynie dotyczące ustanowienia strefy ciszy na jeziorze Redykajny 
(gm. Olsztyn). Zarząd Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Olsztynie, jako rybacki 
użytkownik jeziora Redykajny zwrócił się z prośbą o wprowadzenie całorocznego zakazu 
używania jednostek pływających o napędzie spalinowym na jeziorze Redykajny (załącznik 
nr 20).  

W związku z tym, iż jezioro Redykajny leży na terenie miasta Olsztyn Pan 
Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie upoważnienia 
Przewodniczącego Rady Powiatu do przekazania do organu właściwego pisma Zarządu Okręgu 
Polskiego Związku Wędkarskiego w Olsztynie.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (5) 
Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Jerzy Tytz, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
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Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXI/325/2022 w sprawie 
upoważnienia Przewodniczącego Rady Powiatu w Olsztynie do przekazania do organu 
właściwego pisma Zarządu Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Olsztynie. 

Załącznik nr 21 
 

 Pani Iwona Plaskota zapytała o remont drogi między Prejłowem a Barczewem.  
Pani Ewa Dutka zapytała, czy została przeprowadzona lustracja rejonu w okolicach 

Barczewa? Jeśli tak, to jaki jest ranking naprawy tych dróg, w jakiej kolejności i jakie są 
przybliżone terminy? Kiedy zostaną naprawione drogi powiatowe na terenie gminy Kolno?  

Pan Jarosław Wolak zapytał o przepust na drodze od Podleśnej do Jesionowa. 
Powstało tam duże przestoisko i należy na to zwrócić uwagę.  
 Pan Zbigniew Szczypiński poprosił o protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu. 
 Pani Krystyna Szter poprosiła o terminarz napraw dróg gruntowych. Radna 
wspomniała również o konkursie „Nasz zabytek”, do którego zgłoszona została Powiatowa 
Galeria Sztuki „Synagoga” w Barczewie. 
 Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy rozstrzygnięto przetargi na wyłonienie 
wykonawców remontów cząstkowych. Radny poprosił, aby zwrócić szczególną uwagę na stan 
dróg po opadach.  
 Pan Marian Piwcewicz zapytał, czy w planach PSD na ten rok jest uwzględniona 
inwestycja dotycząca drogi Wymój-Pluski? 
 Pani Anna Klewiado zapytała o drogę Garzewo-Skolity oraz drogę 1407N Świątki-
Olsztyn.  
 Pan Waldemar Jodko zaproponował, żeby zgłaszać problemy drogowe bezpośrednio 
do Pana Dariusza Jasińskiego – dyrektora PSD. 
 Pan Zbigniew Czabrycki powiedział, że z informacji uzyskanych od Pana Gustawa 
Pietrulewicza wynika, iż wkrótce zostanie przedstawiony harmonogram naprawy dróg 
w rejonie Barczewo-Biskupiec-Kolno-Jeziorany. 
 
 
Pkt 12. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Jerzy Laskowski zamknął obrady XXXI sesję Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
25 lutego 2022 r.  
 
Protokołowali: 
Bożena Ginc 
Piotr Ulatowski 
Marta Kuczyńska 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników Starostwa. 
3. Porządek obrad. 
4. Zmieniony porządek obrad, 
5. Projekt stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na 

Ukrainę, 
6. Sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie 

za 2021 rok, 
7. Sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie za 2021 rok, 
8. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2021 rok, 
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9. Uchwała Nr XXXI/317/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
Województwa Warmińsko – Mazurskiego, 

10. Uchwała Nr XXXI/318/2022 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu 
Olsztyńskiego do  Warmińsko-Mazurskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej 
w  Olsztynie, 

11. Uchwała Nr XXXI/319/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu, 

12. Uchwała Nr XXXI/320/2022 w sprawie przyjęcia przez Powiat Olsztyński niektórych 
zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji 
wojskowej, 

13. Uchwała Nr XXXI/321/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 
Olsztyńskiego, 

14. Uchwała Nr XXXI/322/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 
Olsztyńskiego, 

15. Uchwała Nr XXXI/323/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 
Olsztyńskiego, 

16. Uchwała Nr XXXI/324/2022 w sprawie przekazania według właściwości skargi 
na działania pracownika Powiatowej Służby Drogowej w Olsztynie, 

17. Postanowienie Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z 14 lutego 2022, 
18. Pismo Warmińsko-Mazurskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z dnia 

26 stycznia 2022, 
19. Informacja Warmińsko-Mazurskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 

o zwiększeniu kwoty udzielonej dotacji Wspólnocie Mieszkaniowej przy 
ul. Samulowskiego 6 w Olsztynie na zadanie pn.:Remont elewacji budynku przy 
ul. Samulowskiego, 

20. Pismo Polskiego Związku Wędkarskiego Okręg w Olsztynie dotyczące ustanowienia strefy 
ciszy na jeziorze Redykajny (gm. Olsztyn), 

21. Uchwała Nr XXXI/325/2022 w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Powiatu w 
Olsztynie do przekazania do organu właściwego pisma Zarządu Okręgu Polskiego Związku 
Wędkarskiego w Olsztynie. 


